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Aanleiding:

Om de horecaondernemers in Wijchen meer ruimte te bieden om gasten te bedienen met 
inachtneming van de coronaregels, zijn grotere terrassen door de gemeente mogelijk 
gemaakt. Daarmee is het voor de horecaondernemers mogelijk om de gewenste 1.5 meter 
afstand te houden en tegelijkertijd nog steeds een respectabel aantal gasten te bedienen. 
Voorbeelden hiervan zijn zichtbaar op het marktplein, bij het kasteel en op het plein bij de 
bioscoop. Aangezien de Wijchense VVD positieve geluiden hoort vanuit de ondernemers 
maar ook vanuit de gebruikers van deze grotere terrassen, vraagt de Wijchense VVD zich 
af of ook na mogelijk toekomstige matiging van de coronaregels deze grotere terrassen 
voortgezet kunnen worden.     

De Wijchense VVD heeft daarom de volgende vragen:

Vragen:
1. Onderschrijft het college de positieve geluiden vanuit de horecaondernemers en de 

gebruikers van de grote terrassen?
2. Zijn er noemenswaardige veiligheidsincidenten voorgevallen die direct voortkomen uit 

de vergrote terrassen?
3. Is het college (al) in gesprek met horecaondernemers over de voortzetting van de 

grote terrassen? 
4. Zou de eventuele voortzetting van de grote terrassen positieve invloed hebben op de 

te heffen belastingen van horecaondernemers of zou de heffing hetzelfde blijven als 
voorheen maar krijgen ondernemers daar meer terrasruimte voor terug?

5. Welke consequenties verwacht het college bij een voortzetting van de grote terrassen 
voor belanghebbenden zoals de weekmarkt of de toegankelijkheid van de markt voor 
slechtzienden?
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